



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-AMAL FINANCIAL INVESTMENTS CO. Date: 30-05-2021 03:31:56 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأمل للاستثمارات المالية التاريخ: 30-05-2021 03:31:56 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
AL-AMAL FINANCIAL INVESTMENTS CO. announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة الأمل للاستثمارات المالية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
<b>Material Event</b>	<b>الحدث الجوهري</b>
Date of event: 30-05-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 30-05-2021
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي
We hope to note that a final decision has been issued by the Court of Appeal in Case No. 511/2121 in favor of a financial investment company to finance investment, obligating the Al-Mawarid Company for Development and Investment to pay the amount of four hundred and thirty-four thousand two hundred fifty-two dinars and 40 fils 4798/2014, respectively	نرجو العلم بصدور قرار قطعي عن محكمة التمييز الاردنية في الدعوى رقم 511/2021 لصالح شركة الامل للاستثمارات المالية بمواجهة شركة الموارد للتنمية والاستثمار يقضي بالزام شركة الموارد للتنمية والاستثمار بأن تؤدي لشركة الامل مبلغ أربعمائة و أربعة وثلاثون الفا ومائتان واثنتان وخمسون ديناراً و 40 فلساً بالإضافة للفائدة القانونية بواقع 9% والرسوم والمصاريف واتعاب المحاماه وقد تم طلب المثابرة على التنفيذ بموجب القضية تنفيذية المسجلة سابقا بمواجهة شركة موارد بالرقم 2014/4798 تباعا
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sameh Atieh	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sameh Atieh